
VUONNA 2021 JÄTETYT ALOITTEET (KÄSITTELYSSÄ/KÄSITTELEMÄTTÄ JÄÄNEET): 

Aloitteen tekijä Aloite Toimenpiteet Käsittelyvaihe 

VALTUUSTOALOITTEET: 

 

   

KV 25.11.2021: Kokoomuksen 

valtuustoryhmä/ Matti Peltola   

Aloite asumismuotojen 

monipuolistamiseksi, 

moderni siirtolapuutarha 

Khall 30.11.2021 § 173:    

Päätösesitys: Kaupunginhallitus merkitsee aloitteen 

tietoon saaduksi ja antaa sen edelleen teknisen 

lautakunnan käsiteltäväksi.   

Päätös: Hyväksyttiin. 

 

Tekla 12.4.2022 § 29: Asumisen työryhmä on käsitellyt 

aloitetta kokouksissaan ja jatkaa edelleen aloitteen 

käsittelyä muiden asumisen kehittämiseen liittyvien 

asioiden yhteydessä. 

 

Hyväksytty päätösesitys: Asumisen työryhmä 

valmistelee aloitetta asumiseen liittyvänä asiana. 

Tekninen lautakunta ryhtyy tarvittaessa toimenpiteisiin 

asumisen työryhmän esitysten mukaisesti 

 

Asumisen työryhmä: Ensivaiheessa yksityisen toimijan 

toimesta toteutetaan matkaparkkiin pientalot 

(keikkatyöntekijöille). 

 

Asiaa on käsitelty asuntopoliittisessa toimikunnassa. 

Toteutetaan Kuokka 2:n viereen/Kyntäjäntielle 

"kasvulaatikkoalue" 

 

 

KÄSITELTY. 

Lähetetty tiedoksi 

Peltolalle 9.2.2024. 

    



VANHUS- JA 

VAMMAISNEUVOSTON 

JÄTTÄMÄT ALOITTEET: 

 

   

Vanhus- ja vammaisneuvosto 

30.11.2021 
Riksapyörän hankinta 

palvelukotien käyttöön 

Khall 23.3.2022 § 112:  

Hyväksytty päätösesitys: Kaupunginhallitus päättää 

merkitä aloitteet Mukava Ikä-rahaston tuoton käytöstä 

tietoon saaduksi ja lähettää asian 

hyvinvointilautakunnan valmisteltavaksi. 

 

 

Hvltk 20.4.2022 § 36:  

Valmistelija hyvinvointijohtaja: 

Kaupunginhallitus on 23.3. kokouksessaan päättänyt 

lähettää Mukava Ikä-rahaston tuoton 

hyvinvointilautakunnan valmisteltavaksi. Tuottoa on 

kertynyt 7820 euroa. Hyvinvointijohtaja Timo Alatalo 

on koonnut Vanhus- ja vammaisneuvostolta saatujen 

aloitteiden perusteella eri vaihtoehtoja Mukava Ikä-

rahaston tuoton käyttämisestä ikäihmisten 

hyvinvoinnin parantamiseksi (oheismateriaali). 

 

Saatujen hinta-arvioiden perusteella salilaitteiden 

hankkimisen kustannukset ovat moninkertaiset 

käytössä olevaan rahasummaan verrattuna. Grillikodan 

kokonaishintaa on erittäin vaikeaa arvioida, koska 

pelkkä rakenteiden hankkiminen ei riitä, vaan 

kustannuksia nostavat perustusten sekä liittymien 

tekeminen. Lisäksi vaatisi tarkempaa selvitystä, millä 

tavalla erilaiset grillikodat soveltuvat esimerkiksi 

liikuntarajoitteisten henkilöiden käyttöön. Parhaiten 

KÄSITELTY. 



käytössä oleva rahasumma olisi sovitettavissa 

sähköavusteisen riksapyörän hankkimiseen. 

 

Päätösesitys: Lautakunta esittää kaupunginhallituksen 

hyväksyttäväksi, että Mukava Ikä-rahaston tuotto 

käytetään sähköavusteisen riksapyörän hankintaan. 

 

Päätös: Hyvinvointijohtajan esityksen jälkeen 

lautakunnan jäsen Tero Kumpumäki esitti 

vastaesityksen, jonka mukaan Mukava ikä -rahaston 

tuotto käytetään grillikodan suunnitteluun ja 

toteuttamiseen. Tämän ja ensi vuoden tuotot 

yhdistetään (jos mahdollista) ja tuotoilla hankitaan 

enemmän ympärivuotiseen käyttöön tarkoitettu 

grillikota. Vastaesitys sai kannatusta. 

 

Puheenjohtaja totesi, on tehty kannatettu vastaesitys 

hyvinvointijohtajan esitykselle, joten asiasta on 

äänestettävä. Äänestyksessä lautakunnan jäsenet 

vuorollaan ilmoittivat oman kantansa. 

Hyvinvointijohtajan esitystä kannattavat sanoivat 

"kyllä" ja Tero Kumpumäen vastaesitystä kannattavat 

sanoivat "ei". Äänestyksen jälkeen puheenjohtaja 

totesi, että vastaesitys voitti äänin 1–7. 

 

Hyvinvointilautakunta esittää kaupunginhallituksen 

hyväksyttäväksi, että Mukava ikä -rahaston tuotto 

käytetään grillikodan hankintaan. Hyväksyttiin. 

 

Khall 3.5.2022 § 182: Hyväksytty päätösesitys: 

Kaupunginhallitus päättää osoittaa Mukava Ikä-

rahaston tuoton 7820 euroa hyvinvointilautakunnan 

esittämään grillikodan hankintaan. Hanke toteutetaan 



yhdessä Vanhus- ja vammaisneuvoston sekä teknisen 

toimen kanssa. 

 

 


